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DziaÅ‚am z otwartÄ… przyÅ‚bicÄ…. Swój program wyborczy jako kandydat na prezesa Polskiego
zwiÄ…zku JeÅºdzieckiego ogÅ‚osiÅ‚em 29 wrzeÅ›nia w tym miejscu, a &bdquo;Åšwiat Koni&rdquo;
przedrukowaÅ‚ go 3 paÅºdziernika. O tym z kim chciaÅ‚bym pracowaÄ‡ w zarzÄ…dzie PZJ,
mówiÅ‚em na spotkaniach w Krakowie, gdzie zostaÅ‚em zaproszony przez MaÅ‚opolskie
Å›rodowisko, podczas debaty, którÄ… relacjonowali na Å¼ywo w internecie koledzy ze
&bdquo;Åšwiata Koni&rdquo; (historycznej, bo pierwszej w naszym Å›rodowisku, a z mojej wiedzy
takÅ¼e pierwszej w polskich zwiÄ…zkach sportowych), a takÅ¼e dzieÅ„ wczeÅ›niej podczas
podobnej debaty z udziaÅ‚em tylko jednego kontrkandydata (bo oficjalnie bÄ™dzie ich dwóch) - 
StanisÅ‚awa Helaka, podczas spotkania w Centrum Olimpijskim w Warszawie. PoniewaÅ¼ nie
wszyscy mogli byÄ‡ na wymienionych spotkaniach, czy Å›ledziÄ‡ debatÄ™ w internecie, podajÄ™
jeszcze raz nazwiska osób, z którymi planujÄ™ wspóÅ‚pracowaÄ‡ w zarzÄ…dzie PZJ, oczywiÅ›cie
o ile zostanÄ™ wybrany na prezesa ZwiÄ…zku.   

KolejnoÅ›Ä‡ alfabetyczna Bogdan Kuchejda (ÅšlÄ…ski ZwiÄ…zek JeÅºdziecki)Przede wszystkim
hodowca. KiedyÅ› przez wiele lat kierowaÅ‚ StadninÄ… Koni Ochaby, obecnie jest czÅ‚onkiem
zarzÄ…du PZHK. KiedyÅ› zawodnik w skokach na poziomie MP, obecnie trener, a takÅ¼e
sÄ™dzia.Obszary, za które bÄ™dzie odpowiedzialny w zarzÄ…dzie to: wspomaganie mnie w
kwestiach sportu wyczynowego, bo to jest dziedzina bardzo obszerna, kontakty z PZHK, szkolenie,
nadzór na Kolegium SÄ™dziów.  Iwona Maciejak (Warszawsko-Mazowiecki ZwiÄ…zek JeÅºdziecki)
Przez ostatniÄ… kadencjÄ™ byÅ‚a czÅ‚onkiem Rady ZwiÄ…zku, a obecnie jest w zarzÄ…dzie
WMZJ. Na warszawskim &bdquo;podwórku&rdquo; daÅ‚a siÄ™ poznaÄ‡ jako wspóÅ‚inicjatorka i
wspóÅ‚organizatorka Ligi Mazowsza. W Radzie ZwiÄ…zku &ndash; jako osoba uczciwa, dociekliwa,
pryncypialna, dbajÄ…ca o przejrzystoÅ›Ä‡ Å¼ycia zwiÄ…zkowego.W zarzÄ…dzie PZJ bÄ™dzie
odpowiadaÄ‡ za: sprawy organizacyjne, procedury, regulaminy pracy biura PZJ, kontakty z RadÄ…
ZwiÄ…zku, a potem KomisjÄ… RewizyjnÄ… (kiedy wejdzie w Å¼ycie nowy statut).  Wojciech
Pisarski (obecnie Warszawsko-Mazowiecki ZwiÄ…zek JeÅºdziecki, kiedyÅ› Wielkopolski ZJ)Przed
laty czÅ‚onek komitetu organizacyjnego CSIO w Poznaniu odpowiedzialny gÅ‚ównie za sponsorów.
Osoba dobrze znajÄ…ca realia polskiego ujeÅ¼dÅ¼enia za sprawÄ… &ndash; kiedyÅ› startów, a
obecnie udzielania siÄ™ jako szkoleniowiec swojej córki &ndash; Klaudyny Pisarskiej. Przez wiele
lat albo czÅ‚onek zarzÄ…du wielu firm miÄ™dzynarodowych i krajowych, a wiÄ™c osoba znajÄ…ca
siÄ™ na zarzÄ…dzaniu, organizacji, finansach i ksiÄ™gowoÅ›ci.Obszary, za które bÄ™dzie
odpowiadaÄ‡ w zarzÄ…dzie PZJ to: nadzór nad finansami, ksiÄ™gowoÅ›ciÄ…, sprawy
gospodarcze, bÄ™dzie koordynowaÅ‚ zarzÄ…dzanie, a takÅ¼e bÄ™dzie nadzorowaÅ‚ kontakty z
FEI oraz EEI i w ogóle sprawy miÄ™dzynarodowe.  Marta Polaczek-Bigaj (MaÅ‚opolski ZwiÄ…zek
jeÅºdziecki)Absolwentka dwóch fakultetów: Politologii oraz Prawa na Uniwersytecie JagielloÅ„skim,
pracownik naukowo&ndash;dydaktyczny Instytutu Nauk Politycznych i Stosunków
MiÄ™dzynarodowych UJ, doktor nauk spoÅ‚ecznych. To tyle jeÅ›li chodzi o wyksztaÅ‚cenie i
pozycjÄ™ zawodowÄ…. JeÅ›li chodzi o konie - wraz z mÄ™Å¼em (jeÅºdÅºcem
niepeÅ‚nosprawnym) prowadzÄ… szkóÅ‚kÄ™ jeÅºdzieckÄ… i Klub Sportowy Faruk w Niegardowie
pod Krakowem, koncentrujÄ…c siÄ™ na rozwoju sportowym dzieci i mÅ‚odzieÅ¼y.Wybrana przez
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Å›rodowisko MaÅ‚opolskie na nadzwyczajnym zjeÅºdzie na trzy miesiÄ…ce na prezesa MZJ w
sytuacji konfliktu wiÄ™kszoÅ›ci Å›rodowiska z ówczesnym prezesem Markiem KaÅºmierczakiem, a
po &bdquo;zgaszeniu poÅ¼aru&rdquo;, wybrana na prezesa MZJ na caÅ‚Ä…, czteroletniÄ…
kadencjÄ™.W zarzÄ…dzie bÄ™dzie odpowiadaÄ‡ za: kontakty z WZJ-tami, parajeÅºdziectwo,
szkolenie.  Dla porzÄ…dku dodam, na czym sam chciaÅ‚bym siÄ™ skoncentrowaÄ‡. PoniewaÅ¼
zamierzam byÄ‡ prezesem urzÄ™dujÄ…cym &ndash; oczywiÅ›cie jeÅ›li zostanÄ™ wybrany -
bÄ™dÄ™ musiaÅ‚ odpowiednio delegowaÄ‡ obowiÄ…zki miedzy czÅ‚onków zarzÄ…du, a przede
wszystkim miÄ™dzy pracowników biura, ale obszary, na którymi bÄ™dÄ™ chciaÅ‚ sprawowaÄ‡
pieczÄ™ osobiÅ›cie to przede wszystkim: sport, media, a zwÅ‚aszcza telewizja oraz sponsorzy.  
Przy okazji chciaÅ‚bym wyjaÅ›niÄ‡ pewne wÄ…tpliwoÅ›ci natury personalnej.PoniewaÅ¼ gdzieÅ› w
&bdquo;przestrzeni publicznej&rdquo; pojawiÅ‚a siÄ™ plotka, Å¼e tak naprawdÄ™ to ja tylko
torujÄ™  drogÄ™ dla Marcina Szczypiorskiego i na zjeÅºdzie ogÅ‚oszÄ™ rezygnacjÄ™, a
wysunÄ™ kandydaturÄ™ kol. Szczypiorskiego informujÄ™&hellip;Å¼e jest to plotka. Kolega
Szczypiorski nie zamierza ubiegaÄ‡ siÄ™ o Å¼adne stanowiska w PZJ, a zwÅ‚aszcza nie zamierza
kandydowaÄ‡ na prezesa PZJ czy do zarzÄ…du. RównieÅ¼ osoba Huberta Szaszkiewicza budzi
duÅ¼e kontrowersje. W zwiÄ…zku z tym informujÄ™, Å¼e ani kol. Szaszkiewicz nie zamierza
ubiegaÄ‡ siÄ™ o miejsce w zarzÄ…dzie PZJ, czy o posadÄ™ trenera kadry narodowej albo
menedÅ¼era skoków, ani ja nie miaÅ‚em i nie mam tego w planach, aby mu takie funkcje
powierzaÄ‡, jeÅ›li zostanÄ™ wybrany prezesem PZJ.  No i na koniec chciaÅ‚bym zwróciÄ‡
uwagÄ™ na jeden szczegóÅ‚. W proponowanym przeze mnie skÅ‚adzie zarzÄ…du nie ma
Å¼adnego organizatora duÅ¼ych zawodów w Polsce, a jest tych miejsc, gdzie zawody odbywajÄ…
siÄ™ cyklicznie i stojÄ… na bardzo wysokim poziomie organizacyjnym, wiele. I nie jest to przypadek,
a dziaÅ‚anie zamierzone. A propos dobrych organizatorów &ndash; jest w tym pewien paradoks. Z
jednej bowiem strony ci, którzy wielokrotnie udowodnili, Å¼e potrafiÄ… dobrze zorganizowaÄ‡
zawody, udowodnili równoczeÅ›nie, Å¼e majÄ… talent organizacyjny. A to jest cecha, która powinna
byÄ‡ poÅ¼Ä…dana i poszukiwana u kandydatów do zarzÄ…du. Z drugiej jednak strony
przeszÅ‚oÅ›Ä‡ pokazaÅ‚a nam, Å¼e obecnoÅ›Ä‡ duÅ¼ych organizatorów w zarzÄ…dzie powoduje
na dzieÅ„ dobry nierównowagÄ™, pociÄ…ga za sobÄ… negatywne nastawienie innych
organizatorów, a takÅ¼e pociÄ…ga za sobÄ… oskarÅ¼enia o &bdquo;ciÄ…gniÄ™cie tylko w
swojÄ… stronÄ™&rdquo;. Te podejrzenia czasami sÄ… bezpodstawne, a czasami niestety
uzasadnione. ZarzÄ…d, w skÅ‚ad którego wchodzi &bdquo;duÅ¼y&rdquo; organizator zawodów,
ma utrudnione zadanie, kiedy trzeba peÅ‚niÄ‡ rolÄ™ bezstronnego arbitra w sytuacji rozstrzygania
konfliktów o miejsce w kalendarzu zawodów.BiorÄ…c to wszystko pod uwagÄ™ uwaÅ¼am, Å¼e w
obecnej sytuacji w naszym Å›rodowisku, kiedy konflikty interesów sÄ… nagminne, proponowany
przeze mnie zarzÄ…d (bez &bdquo;duÅ¼ych&rdquo; organizatorów) bÄ™dzie miaÅ‚ lepsze
moÅ¼liwoÅ›ci byÄ‡ tym bezstronnym arbitrem. Marek Szewczyk PS. Do zjazdu zostaÅ‚y 4 dni, a
my jak nie znaliÅ›my, tak nie znamy ani skÅ‚adu delegatów, ani listy zaproszonych goÅ›ci. I nie jest
to przypadek, a Å›wiadome dziaÅ‚anie byÅ‚ych wÅ‚adz ZwiÄ…zku. Kolejny przypadek
socjotechnicznych manipulacji, aby zyskaÄ‡ przewagÄ… w walce o utrzymanie wÅ‚adzy, a tym,
którzy chcÄ… tÄ™ wÅ‚adzÄ™ im odebraÄ‡, utrudniÄ‡ maksymalnie moÅ¼liwoÅ›Ä‡ dziaÅ‚ania. 
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